
Drs C.A. Geldof 

Wethouder voor Organisatievernieuwing, Publieksdienstverlening, 

Openbare Ruimte en groen, Grondzaken, Leidsche Rijn, Erfgoed en 

Monumenten, Wijken Vleuten - De Meern en Binnenstad 

Postadres Postbus 16200, 3500 CE Utrecht 

Telefoon 030 - 286 11 10 

www.utrecht.nl  

  

 

(plv) leden van de Commissie Stad en Ruimte 

 

   

 

Behandeld door J.J. Berghuis Datum 25 februari 2015 

Doorkiesnummer 030 - 28 65633 Ons kenmerk 1502251217-jj 

E-mail j.berghuis@utrecht.nl Onderwerp Verbetering openbare verlichting in 

Het Maximapark Bijlage(n) Kaart verlichting Máximapark  

Uw kenmerk  Verzonden  

Uw brief van  Bij antwoord datum, kenmerk en onderwerp vermelden 

  

  

Geachte leden van de commissie, 

Ik richt mij tot u met betrekking tot het volgende. 

In de motie ‘Licht in de duisternis 2013/M87’ werd aan het college gevraagd om de verlichting vanaf 

de Europaweg naar het parkrestaurant Anafora te verbeteren. Eind 2014 is gestart met de aanleg van 

extra openbare verlichting in het Máximapark. Hieronder wordt dit verder toegelicht.  

De plannen ten aanzien van de verlichting in het Máximapark zijn in nauwe samenwerking met de 

betrokken partijen tot stand gekomen. Naar aanleiding van de motie heeft Landschapsbeheer in 

samenwerking met de vrienden van het Máximapark op 19 december 2013 een bijeenkomst voor de 

wijk georganiseerd. Vanuit de gemeente Utrecht is op 25 maart 2014 een expertmeeting 

georganiseerd. Verschillende disciplines vanuit de gemeente waren vertegenwoordigd. Ook waren de 

politie, de vrienden van het Máximapark, parkrestaurant Anafora, Landschapsbeheer en West 8 

aanwezig. Hier is een visie gegeven over openbare verlichting in het Máximapark. Het uitgangspunt 

voor uitbreiding van de openbare verlichting in de omgeving van het Máximapark is: ‘nee, tenzij’.  In 

de omgeving van het Máximapark wordt uitsluitend extra openbare verlichting aangebracht als er geen 

goed verlichte alternatieve route is. Voor de verlichting naar de toegang van Anafora vanaf de zijde 

Europaweg is het volgende bepaald:   

 De omgeving van parkrestaurant Anafora wordt voorzien van extra verlichting. Dit geldt ook 

voor de fietsparkeerplaats. Langs het pad tussen de Uilenboslaan en het Vikingpad komt extra 

verlichting en langs het Vikingpad naar de Japansebrug.  

 Vanaf het fietspad aan de Europaweg kunnen bezoekers de Hoekelumseboslaan op. Dit is de 

woonstraat parallel aan Het Lint welke reeds is aangelegd. Deze straat wordt verlicht. Daar 

waar het pad de Vikingrijn volgt richting de Japanse brug is een extra doorsteekje naar Het Lint 

gemaakt. Het pad langs het water wordt op een sociaal veilige manier verlicht met speciale 

park armaturen. 

Tijdens de bijeenkomsten zijn ook andere locaties aangedragen. Op basis van dezelfde gronden van 

bovengenoemde toevoegingen is op twee andere locaties in het Máximapark extra verlichting gewenst.  

 Parkzichtlaan, de oversteek ter plaatse van de uitgang van UVV; 

 De oversteek op de Burgemeester Middelweerdbaan tussen de Esdoornlaan en de houten brug. 
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Planning:  

 Eind 2014 is de ondergrondse infra (kabel) vanaf Europaweg naar parkrestaurant Anafora 

aangebracht. In verband met een lange levertijd van de speciale park armaturen zijn voor deze 

winterperiode tijdelijke lichtmasten geplaatst. Deze worden in het voorjaar 2015 vervangen. 

 Op de andere locaties zijn de lichtmasten begin december 2014 uitgevoerd. 

 Vooruitlopend op de bouw van de woningen aan Het Lint, wordt de openbare verlichting voor 

de bouwlocaties aangelegd. Het gaat hier met name om de locatie ParkZuid, Burgermeester 

Middelweerdbaan. De planning is om dit vanaf het najaar in 2015 te doen.  

Een plattegrond ter verduidelijking van het bovenstaande is bijgevoegd. 

Ik vertrouw erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Kees Geldof 

 


